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Extra tillskott hästköp 

Styrelsen beslutade att skjuta till ytterligare pengar till hästbudgeten. Bakgrunden är att vi har hög 

beläggning och behöver komma ikapp med hästbesättningen. 

Kommunalt anläggningsstöd 2020 

Ansökan om anläggningsstöd 2020 är insänt den 26 augusti. Vi har sökt både anläggningsstöd samt 

investeringsbidrag. 

Prislista 2020 

Vi behöver ta fram och presentera en prislista för medlemmarna så tidigt som det går i oktober, för att 

lämna utrymme för ev. uppsägningar på grund av prissättning inför vårterminen (uppsägningstiden 3 

månader). Beslutades att prislista tas fram och diskuteras för beslut på nästa möte (fokusmöte budget 7 

oktober).  

Terminsupplägg 2020 

Styrelsen diskuterade möjligheten att gå från nuvarande upplägg för abonnemangsverksamheten (1-

januari-15 juni, 10 augusti-23 december)  till att istället ha abonnemang 9 månader (1 januari-31 maj, 

21 augusti-23 december). Upplägget skulle lämna utrymme för god återhämtning för hästarna, bra 

planeringsmöjlighet för personalens semestrar (och inget behov av extrapersonal), samt ändå möjlighet 

att erbjuda mer ridläger och övriga aktiviteter under sommaren. Beslutades att terminsupplägget 

diskuteras vidare i budgetprocessen, och att budgetutkast görs med två scenarios. 

Framtida anläggning 

Styrelsen gick igenom rapporten vi tagit fram. Vi har presenterat nuläge, önskat läge, gjort SWAT-

analys och omvärldsanalys. Rapporten känns gedigen. 

Rapporten sänds in för att inkluderas i förstudierapporten till kommunen. 


